
 

 

Záznam 
 

zo zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja  
zo dňa 09.11.2023  

 
v Galante dňa 09.11.2023 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
  
 Predseda komisie Mgr. László Biró v úvode privítal všetkých prítomných a otvoril 
zasadnutie. Predložil návrh programu rokovania (viď nižšie), ktorý členovia komisie 
jednomyseľne schválili. 
 
 

9.11.2023 o 13,00 hod. 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Esterházy Services s.r.o. – podnikateľský zámer 

3. McDonalds – investičný zámer 

4. Platené parkovanie – informatívna správa 

5. Založenie mestskej spoločnosti Správa mestského majetku 

6. Novela VZN mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní s KO a DSO na území mesta Galanta 

7. Prevzatie stavby VO od žiadateľa Ághstav s.r.o. do majetku mesta Galanta – IBV Hody 

Východ 

8. Činnosť TSMG – ústna informácia 
9. Činnosť Vodný svet Galandia – ústna informácia 
10. Prehľad dane z ubytovania za r. 2023 

11. Rôzne  
12. Záver 

 
 

K bodu č. 2 
Esterházy Services s.r. o. – podnikateľský zámer 

 
Materiál predložila Ing. Vargová, vedúca ORaV. 
Zs. Takáč – jedná sa o prvotný zámer spoločnosti. Mesto si musí pripraviť podklady, či bude 
možné súkromnej spoločnosti prenajať predmetnú časť budovy.  
Ing. Vargová – p. Takáč ide do rizika s tým, že si na vlastné náklady dá vypracovať projektovú 
dokumentáciu na predloženie pamiatkovému úradu, ešte predtým, ako bude poznať 
definitívne stanovisko mesta. Mesto to nebude nič stáť, zveľadí sa mestský majetok. 
Mgr. Biró – podporí zámer, ak to neohrozí projekt obnovy kaštieľa z Plánu obnovy. 
Ing. Horváth – obáva sa, či rekonštrukcia neovplyvní podujatia na nádvorí. 
Zs. Takáč – projekt nezahŕňa časť budovy, kde sú aktuálne zriadené veľkokapacitné toalety.  
V rámci soft aktivít sa však počíta so zariadením, ktorým sa podporí kultúra v lokalite parku. 
 
 



 

 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený zámer prerokovala a jednomyseľne ho odporúča schváliť                          
s pripomienkou, aby bol projekt v súlade so zámerom mesta s obnovou kaštieľa.   
 
K bodu č. 3 
McDonalds – investičný zámer 

 
Materiál predložila Ing. Vargová, vedúca ORaV.  

 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený zámer prerokovala a hlasovaním 5 za, 1 sa zdržal, ho odporučila 
schváliť bez pripomienok.   
 
K bodu č. 4 
Platené parkovanie – informatívna správa 
 
Materiál predložila Ing. Vargová, vedúca OVaR.  

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne zobrala na vedomie. 
 
K bodu č. 5 
Založenie mestskej spoločnosti Správa mestského majetku 

 
Materiál predložila JUDr. Šablatúrová, vedúca OPaVO. Dozorná rada sa bude kreovať podľa 
hlasovania poslancov, materiál predložený na MsZ bude doplnený o výsledky hlasovania. 
Ing. Horváth – ak nebudú dozorné rady, môžeme organizáciu požiadať o predkladanie správ o 
činnosti. 
Mgr. Kolek – poslanci majú právo si vyžiadať a nahliadnuť do akýchkoľvek dokumentov 
spoločnosti. 
 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne odporučila predložiť na 
rokovanie MsZ v Galante bez pripomienok.  
 
K bodu č. 6 
Novela VZN mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní s KO a DSO na území mesta Galanta 

 
Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKS a ŽP. 

Ing. Horváth – službu odvozu zeleného odpadu treba spoplatniť primerane.  

Mgr. Popluhár – služba už funguje, existuje, platný cenník schvaľovalo MsZ. 

Mgr. Amrichová – do budúcna plánuje mesto zaviesť označovanie separovaných zložiek 

odpadu RFID nálepkami. 

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne odporučila predložiť na 
rokovanie MsZ v Galante bez pripomienok. 
 



 

 

K bodu č. 7 
Prevzatie stavby VO od žiadateľa Ághstav s.r.o. do majetku mesta Galanta – IBV Hody 

Východ 

 

Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKS a ŽP. Komisia investičná a finančná bude 

schvaľovať vecné bremeno, následne sa bude riešiť prevzatie VO. 

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne odporučila predložiť na 
rokovanie MsZ v Galante bez pripomienok.  
 
 
K bodu č. 8 
Činnosť TSMG – ústna informácia 
 
Mgr. A. Popluhár predstavil aktuálne činnosti TSMG spojené s bežnými činnosťami, zimnou 
údržbou a výrobou kompostu. 
Mgr. Kolek – požiadal p. riaditeľa pripraviť návrh cenníka na kompost pre držiteľov 
GalaKarty. 
Mgr. Amrichová – na budúci rok pripravujú s TSMG veľa noviniek, informovanosť obyvateľov, 
monitoring harmonogramu zberu odpadov a pod..  
Ing. Horváth – zaujímal o zber odpadu pri RD, ktoré majú dve smetné nádoby a ohľadne 
kolumbária, na otázky p. riaditeľ TSMG následne odpovedal. 
MUDr. Mýtniková – zaujímala sa ohľadne budovanie spaľovne. 
Mgr. Kolek – informoval členov o možnej realizácii spaľovne, bude informovať komisiu o 
ďalších krokoch na komisiách.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia ústnu informatívnu správu zobrala jednomyseľne na vedomie.  
 
 
K bodu č. 9 
Činnosť Vodného sveta Galandia – ústna informácia 
 
Ing. Huber predstavil aktuálne fungovanie vodného sveta a návštevnosť. Spustili do 
prevádzky wellness centrum - sauny, je to relaxačné centrum, ľudia sa budú v zime ťahať za 
teplom, očakávajú nárast návštevnosti. Veľmi dobre sa ujali seniorské pondelky, 
trojhodinové vstupy nie sú často využívané, tento benefit plánujú preniesť na GalaKartu. 
Pribudli masáže, ktoré sa pomaly rozbiehajú, dajú sa využiť aj bez bazénovania. Plánujú sa 
predávať darčekové poukážky, cez víkendy rozbiehajú animačné služby pre deti, pripravujú 
sa aj plavecké kurzy pre deti. Zmenili sa bilboardy v GA a v okolí, ktorými by chceli osloviť 
širokú cieľovú skupinu. Cez zľavomat spustili rodinné vstupy a oslovujú športové kluby a 
organizácie s ponukou relaxačných služieb.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia ústnu informatívnu správu zobrala jednomyseľne na vedomie.  
 
 



 

 

K bodu č. 10 
Prehľad dane z ubytovania 
 
Materiál predložila Mgr. Sláviková, referent OKS a ŽP. Na požiadavku Ing. Horvátha z minulej 
komisie spracovala prehľad vybraných daní z ubytovania v roku 2023. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia informatívnu správu zobrala jednomyseľne na vedomie.  
 
 
K bodu č. 11 
Rôzne 

a) Zoznam hrobových miest 
Mgr. Amrichová – informovala o stave hrobových miest, za ktoré nie sú uhradené poplatky. 
Ich majitelia budú kontaktovaní, avšak ak do 3 rokov nebudú mať uhradené poplatky, 
dostanú sa hrobové miesta do majetku mesta. 
 
 
K bodu č. 12 
Záver  
 
Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Mgr. László Biró všetkým 
prítomným poďakoval za účasť a rokovanie ukončil.   
 
 
Úlohy: 
Úloha zo 14.9.2023: 

1. Komisia odporúča vypracovať parkovaciu politiku na území mesta Galanta.  
Z: prednosta MsÚ  T: december 2023 

 
 
 
 
 
 
             Mgr. László Biró v.r. 

                                             predseda komisie 
 
Zapísala: Mgr. A. Sláviková v.r. 


